
Zápis č. 1/2017 ze schůze Exekutivy Jihomoravského krajského svazu házené 

konané dne 14.2.2017 

 

Přítomni: Levíček, Letev, Pernický J., Kupková, Bauer, Novotný 

Omluveni: nikdo 

 

a/kontrola úkolů: 

 trvající úkoly z 3.6.2016: 

- U2 – s ČSH jednáno o podúčtu pro JmKSH 

 

trvající úkoly z 18.4.2016: 

- U9 - Návrh tematických článků o jednotlivých klubech v oblasti – prezentace + 8 otázek – Ú: 

všichni členové, Ú: 20.4.2017 

 

 

 

b/problematika Exekutivy: Antonín Levíček 

- Ing. Levíček se zúčastnil zasedání Rady ČSH, informoval členy Exekutivy o jejím průběhu, o 

přípravě rozpočtu ČSH, stejně jako o přípravě nové Československé extraligy 

- dne 21. 6. 17 proběhne oslava házené v Praze pod názvem Handball Day, v rámci těchto oslav 

proběhne „náhradní“ turnaj pro výběry Olympijských nadějí chlapců, kteří se neúčastní celé 

Olympiády v Brně 

- založení spolku Házenkářské centrum Jižní Moravy – proběhla ustavující schůze spolku, byly 

schváleny stanovy spolku, Ing. Levíček v součinnosti s právním zástupcem doladí zapsání spolku 

a o následných krocích bude Exekutiva JmKSH následně informovat hnutí formou zápisů 

z jednání Předsednictva spolku, zápisů jednání Exekutivy JmKSH a na webových stránkách 

JmKSH 

- Konference JmKSH proběhne nejpozději v dubnu, hnutí bude včas informováno, termín 

Konference záleží na závěru hospodaření  ČSH za rok 2016, z které vychází zpráva o 

hospodaření JmKSH za rok 2016 a příprava rozpočtu na rok 2017 

c/problematika soutěžní komise: Milan Letev 

- proběhl Zimní pohár mužů, původně přihlášený tým Sokolu Telnice se omluvil. Sehráno místo 

turnaje rovnou finále. Vítězem tým SHC Maloměřice 

- Exekutiva schvaluje (6:0:0) příspěvek ve výši 1300Kč Sokolu Juliánov jako refundaci nákladů 

na pořádání finále Zimního poháru mužů 

- Probíhá příprava Rozpisu soutěží pro jarní část, starší žákyně budou hrát v jiném formátu 

- Ing. Letev zjistí zájem oddílů o pořádání regionálního kvalifikačního kola házenkářského 

Desetiboje 

U24: zjistit zájem oddílů, viz výše zodpovídá: Letev Termín: 24.02.2017 

 

 

 

 



d/problematika trenérsko – metodické komise: Radim Pernický 

- Ing. Pernický informoval Exekutivu o dvou kempech Výběrů JmKSH chlapců U15, U17, které 

proběhly v Hustopečích 

- Již dříve byl informován ČSH o pořádání školení trenérů licence „C“ organizovaným JmKSH, 

které proběhne v červnu 2017. Tato akce ale chybí v kalendáři školení zveřejněných ČSH. 

Toto je ale základní podmínka pro čerpání dotací pro pořádání tohoto školení. Záležitost 

prověří předseda Ing. Levíček 

U25: Zajistit zapsání školení do seznamu zodpovídá: Levíček Termín: 17.02.2017 

- Plátno a projektor, které slouží zejména pro potřeby JmKSH je možné zapůjčit např. 

Národním týmům v rámci jejich příprav v Brně. Zapůjčení proběhne pod podmínkou, že si 

vypůjčitel osobně převezme vybavení v kanceláři JmKSH a zase jej osobně proti podpisům 

vrátí. Nelze akceptovat, že členové Exekutivy ve svém volném času slouží jako pošťáci a vozí 

zapůjčené vybavení zpět do kanceláře JmKSH 

- U26: Přepravit zpět výše jmenované do kanceláře zodpovídá: Letev , Termín: ihned 

- TMK chystá v měsíci dubnu seminář pro trenéry SÍLA a SILOVÉ SCHOPNOSTI, informace 

trenérům proběhne ihned po doladění podrobností semináře 

 

e/problematika sekretáře JmKSH a finanční komise: Roman Bauer 

- Bude vyklizena kancelář JmKSH od zbytečných starých nadbytečných šanonů.  

U23: odvézt nadbytečné šanony do sběru zodpovídá: Bauer Termín: 24.02.2017 

- Budou průběžně, na základě schválení Exekutivou JmKSH, propláceny dotace na zimní 

přípravné turnaje konané v rámci JmKSH těm oddílům, kteří splňují dlouhodobě známá 

pravidla pro proplácení dotací, sekretář shromažďuje veškeré přijaté žádosti a předá věc ke 

schválení Exekutivě 

f/problematika komise rozhodčích: Jiří Novotný 

- p. Novotný informoval Exekutivu JmKSH o závěru jednání Komise rozhodčích JmKSH ze dne  

2. 2. 17, která vyslovila naprostý nesouhlas s obsazením soutěží ČSH rozhodčími. Jedná se 

zejména o: 

o systém nasazení soutěží ČSH, kdy jeden rozhodčí píská v rámci jednoho víkendu na 

čtyřech různých místech, bude znamenat, že pro oblastní soutěže bude muset KR 

JmSKH delegovat nové rozhodčí, tím vzniknou oddílům další vícenáklady, které jsou 

pro ně neakceptovatelné 

o je-li jeden rozhodčí delegován k 25% utkání v rámci II. ligy mužů JM, stává se tato 

soutěž zcela neobjektivní, kdy jeden rozhodčí bude rozhodovat všechna klíčová 

utkání o postup do vyšší soutěže, resp. o sestup do nižší soutěže 

- Exekutiva JmKSH vyjadřuje plnou podporu a souhlasné stanovisko se závěry KR JmKSH  

- Exekutiva JmKSH ukládá KR po finalizaci Rozpisu soutěží JmKSH pro jarní část vyčíslení 

navýšení nákladů pro oddíly, které jsou způsobeny neodborným a nekvalifikovaným 

nasazováním rozhodčích  

- Exekutiva JmKSH konstatuje, že avizovaná odpověď předsedy KR ČSH až po řádném jednání 

KR ČSH, tj. po měsíci, je odpovědí se ZNAČNOU časovou prodlevou, která je v rámci 

důležitosti připomínek těžko pochopitelná 

Exekutiva JmKSH nicméně vyčká této odpovědi a následně zároveň s vyčíslením vícenákladů 

vzniklým oddílům zaujme relevantní stanovisko 

 



g/problematika komise mládeže: Irena Kupková 

- sl. Kupková informovala o průběhu turnaje Házenkářských nadějí dívek v Nymburku, vše 

proběhlo v pořádku 

- KM, resp. Exekutiva postrádá zprávu trenéra Semeráda o průběhu turnaje Házenkářských 

nadějí chlapců o turnaji v Nymburku 

U27: zajistit zaslání zprávy od p. Semeráda zodpovídá: Kupková Termín: 16.02.2017 

- Zbývá uhradit fakturu za iontové nápoje pro HN chlapců, ve faktuře jsou množstevní 

nesrovnalosti, nutno doložit způsob a množství čerpání iontových nápojů, které by mělo 

odpovídat standardní denní spotřebě 

U28: zajistit od p. Semeráda potřebné doplňující informace o množství fakturovaných 

iontových nápojů zodpovídá: Bauer Termín: 17.02.2017 

- Exekutiva schvaluje (6:0:0) zaplacení startovného vy výši do 1200,-Kč na Mamut cup pro 

výběr Olympijských nadějí  dívek, které se turnaje zúčastní v rámci přípravy 

- sl. Kupková informovala Exekutivu o zoufalé komunikaci za strany Komise mládeže ČSH, která 

od svého zvolení nezaslala jediný materiál, informace, požadavek, zhola nic 

- sl. Kupková se zúčastnila jednání se zástupci Jihomoravského Kraje ohledně finančních dotací 

pro Olympijské naděje. Je přislíbena finanční dotace na vybavení, nicméně zatím není 

přislíbena dotace na přípravu. Tuto nesrovnalost pomůže KM vyřešit předseda JmKSH Ing. 

Levíček s pí. Fantovou 

 

 

Následující schůze Exekutivy JmKSH se uskuteční dne 20.3.2017 v 16:30 hod. v kanceláři JmKSH, 

Vídeňská 9, Brno. 

 

 

V Brně dne 14.2.2017     Zapsal: Ing. Roman Bauer 


